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  : דיון
 
 דיווח ראש המועצה  .1

 
 נטיעות ט"ו בשבט  .1.1
 : גדי אלפסי

 כחלק ממסורת ט"ו בשבט, עובדי המועצה ואנוכי נטענו עצים. המנכ"ל והרב בירכו את העובדים. 
 

 אלמקייס: איציק 
 .המבנהמשום ששוחחנו על נראות המועצה, ראוי לציין כי אין שלט על בניין המועצה, וקשה למצוא את  

 
 : גדי אלפסי

קיימת הזמנה לשילוט, ביצענו שינוי קל ללוגו, ואמור להיות אישור לקיר המזרחי. האדריכלית טוענת  
 שיש לקבל את הסכמתה לשינוי חזית המבנה.

יראו את השלט מואר. השלט הוא שלט   אני מבטיח לך שבחודשיים הקרובים    ניאון כדי שגם בלילה 
 השלט הוזמן מהקדנציה הקודמת ויותקן בקרוב.יסתיים עניין השלט והוא יהיה מואר. 

 לצהוב, לסמל החטופים. כרגע את צבע תאורת הבניין לשנות ממנהל אגף תפעול מבקש
 

 סיפוח לעיריית באר שבע  .1.2
 

 : גדי אלפסי
 באר שבע.   עיריית פגישה עם מנכ"ל משרד הפנים, מטרת הפגישה הייתה האיחוד עם התקיימההיום  

 
 איציק אלמקייס: 

 באר שבע רוצה את זה? מוכנה לזה?  עיריית
 

 : גדי אלפסי
נסי של המועצה,  נ זו גם שאלה, יצאנו עם החלטה אופרטיבית, יגיע רואה חשבון שיבדוק את המצב הפי 

מנכ"ל שייצור קשר עם מנכ"לית עיריית באר  מה  ביקשתי. מכן תתקבל החלטה אחרול  וכו'  מה היתרות
 שבע.

ה  ו נושאאחת הסוגיות הקשות זה נושא הארנונה אינו פשוט    בנוסף  .יםקיבוציכח האדם וההסכמים 
בעומס מילוי  ם נאנקים עכשיו  ימפעלהאת הארנונה כש  שנים  5במשך    50%- מבחינת המפעלים, לעלות ב

 . במחסנים שעלול להוביל להפסקת העבודה מלאיםה
 

 איציק אלמקייס: 
 עשינו הערכה אצלנו, לפי התעריף ארנונה האחרון של עיריית באר שבע להייטק, וזה לא ניתן להשוואה. 

 
 : שוורץ לירז

גם בתוך באר שבע אזורי התעשייה      כדי למשוך יזמים.בהארנונה נמוכה  בתעשייה  אין מה להשוות. כאן  
 מתומחרים אחרת בארנונה אחד מהשני. 

 
  



 

 

 : גדי אלפסי
ניטור אוויר, אגרות ביוב או תשתית לשפכים.    אגרות רגע מול  כאני לא רואה את משרד הפנים מיישר קו  

 תעשייה נוספים כמו מה שיש אצלנו בנאות חובב.  ואזוריאלו עלויות שאין בעמק שרה 
ולקבל   המפעלים  עם  לשבת  צורך  יהיה  המפעלים.  של  בתעסוקה  לפגוע  ולא  הנגב  על  לשמור  צריך 

 החלטות, זה לא יקרה ביום.  
 

 אישור פרוטוקולים .2
 

 מצ"ב. -25.12.2023מיום  2023/11אישור תמצית והחלטות מישיבת מליאת המועצה  .2.1
 

 : גדי אלפסי
 מבקש לאשר.

 
 
 
 

 
 
 

 . 25.12.2023מיום  304/202וועדת איכות סביבה מס' אישור פרוטוקול  .2.2
 

 ישראל אושר: 
 -הוצגו מספר נושאים עיקריים   25.12.2023בוועדת איכות הסביבה שהתקיימה בתאריך  

 התגוננות מפגיעת טיל.  .1
 התגוננות בשגרה וחירום בתקופת מלחמה.  .2
 פיברו. במפעל אירוע חומ"ס  .3

 
 : אלפסיגדי 

 מבקש לאשר.
 

 
 
 
 
 

 .29.01.2024-אישור החלטות וועדת הנהלה/כספים מיום ה .2.3
 

 : גדי אלפסי
 מבקש לאשר.

 
 
 
 
 
 

  

 

  מאושר פה אחד. החלטה:
 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  מאושר פה אחד. החלטה:
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  מאושר פה אחד. החלטה:
 
 
 

 

 

 

 

 



 

 

 
 
 הגב' סיגלית אברג'ל.   –אישור עוזרת מנכ"ל  .3
 

 יוסי מלכה:
מתוכננת לסייע למנכ"ל להוביל את הפרויקטים      סיגלית .  עוזרת מנכ"ל שיכון ובינוי  נההיאברג'ל  סיגלית  

 וכלל תהליכי הבקרה והמעקב.
 

 גדי אלפסי: 
 מה דרגת השכר? 

 
  :מלכה יוסי

 משכר מנכ"ל .  35%משכר מנכ"ל. נקלטת על דרגה של  30-40% טווח השכר יהיה  
 

 שיקגו, ארה"ב.  -משאבי אנושבנושא  SHRMמשלחת מקצועית להשתתפות בכנס אישור יציאת ל .4
 

 :  גדי אלפסי
SHRM רבות בעולם מדינותממשלחות  הינו כנס משאבי אנוש של. 

 מדינות.  30-40משלחות מבערך  . בכנסמדינת ישראל אוספת נציגים מכל מיני גופים ומוציאה משלחת
מתעדתים לצאת המנכ"ל    השנה  ., הגב' רויטל אברג'למשאבילפני שנתיים ויתרתי על היציאה, ויציאה רכזת  

 וראש המועצה. 
 

 .לאשרמבקש 
 

 
 
 
 

 
 
 

 . הננעל הישיבה
 15:38שעה: 

 
 
 
 

 

_______ __________        ________________ 
 יוסי מלכה               ד"ר גדי אלפסי, עו"ד    
 מנכ"ל המועצה                          ראש המועצה        
 
 
 
 

 : העתקים
 .משתתפים
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  מאושר פה אחד. החלטה:
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


